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    圣托里尼 圣托里尼 

圣托里尼岛是爱琴海最璀璨的一颗明珠，柏拉图笔下

的自由之地，这里有世界上最美的日落，最壮阔的海

景。

Validity: All Season CODE: 10ATH

1010天天77晚晚

GreeceGreece

希腊  希腊  爱琴海の浪漫爱琴海の浪漫

Romantic in Aegean SeaRomantic in Aegean Sea

雅典 | 卡兰巴卡 | 圣托里尼 | 米克诺斯雅典 | 卡兰巴卡 | 圣托里尼 | 米克诺斯

Athen | Kalambaka | Santorini | Mykonos
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第1天第1天 新山 - 新加坡或吉隆坡国际机场（飞往）雅典
机上用餐

第9天第9天 返回美丽家园
酒店早餐

第1 0天第1 0天 抵达
机上用餐

10天7晚 希腊 - 米克诺斯 - 圣托里尼10天7晚 希腊 - 米克诺斯 - 圣托里尼

第2天第2天 抵达雅典

抵达希腊雅典后，开始您在希腊的浪漫之旅。

市区观光：【宪法广场】【国会大厦】【希腊国家图书馆】【帕特农
神庙】【奥林匹亚宙斯神庙】

驱车前往普拉卡享用午餐后，游览【卫城博物馆】卫城山下的考古博
物馆，专注于雅典卫城历史以及的发现及相关考古研究。

随后接送前往晚餐后办理入住手续。

餐食 住宿午餐、晚餐 4* Zafolia or similar

第3天第3天 雅典  (2 h r s ) 德尔斐  (3 .5 h r s ) 卡兰巴卡

【阿拉霍瓦村】坐落在帕尔纳索斯山一个山石嶙峋的山嘴上。这里更
是韩剧“太阳的后裔”拍摄地点。

【德尔斐】是希腊最受欢迎的考古遗迹了。途经【维奥蒂亚的草原】
，穿越与【俄狄浦斯国王】悲剧有关的底比斯城镇-莱瓦迪亚和阿拉霍
瓦，我们将到达德尔菲（地球的肚脐）。在帕纳苏斯山的山坡上，无
与伦比的风景美丽和威严，位于阿波罗·毕修斯圣所的废墟上。您雅典
人的国库，剧院和体育场。

午餐后，前往【卡兰巴卡】穿过色萨利的平原
餐食 住宿早餐、午餐、晚餐 4* Grand Meteora or similar

第4天第4天 卡兰巴卡  (2 .5 h r s ) 天空之城  (2 h r s ) 雅典

【迈泰奥拉】希腊中北部世界文化遗产。是一个几乎无路可通的偏僻
的砂岩峰林地区，僧侣们从11世纪起便隐居在这些“天柱”世界。

午餐后，返回雅典。途中您将有机会【塞莫皮莱历史战场】现场停
留，欣赏雕像列奥尼达斯和神圣的山丘，列奥尼达斯和300斯巴达斯第
斯参加了公元前480年著名的【塞莫皮莱】战斗。

餐食 住宿早餐、午餐、晚餐 4* Zafolia or similar

第5天第5天 雅典  (快艇/2 .4 5 h r s )  米克诺斯

米科诺斯岛：巴士环岛（2hrs）步行参观阿诺梅拉度假村和天堂海滩。

米科诺斯岛徒步（2hrs）位于广阔的爱琴海海域，五光十色的岛屿风光
美不胜收，犹如爱琴海上一颗璀璨明亮的珍珠。岛上最具特色的是其
独特风格的建筑房屋，洁白如羽毛的白墙和五彩鲜艳的门窗、阳台，
形成十分鲜明的对比，独具一番风味。穿梭在幽静的小巷中，更有鲜
艳的花朵点缀其中，十分富有诗意。午餐后，自由活动，可以在米克
诺斯镇逛街，售卖着一些高档的纪念品、艺术品、首饰等。

餐食 住宿早餐、午餐、晚餐 4* Porto Mykonos or similar

第6天第6天 米克诺斯  (快艇/3 h r s )  圣托里尼

早餐后。自由活动。

指定时间接送到港口前往【圣托里尼岛】。

抵达后，前往享用午餐后办理入住手续。

餐食 住宿早餐、午餐、晚餐 4* Rose Bay or similar

第7天第7天 圣托里尼

早餐后。自由活动。

中午开始环岛之旅，前往伊卡利亚岛。【普诺菲提斯山修道院】是整
个岛上最高的。这里的风景最适合拍个全景。

【红海滩】位于岛上南端阿科罗提力，是圣托里尼岛最著名和最美丽
的海滩之一。在梅加洛克豪略翁之后向南行驶，到著名的【佩里沃罗
和佩利沙黑色海滩】。【圣托酒庄】品尝葡萄酒-圣托酒庄是当地著名
的酒庄之一圣托里尼岛。

参观位于岛屿北端，悬崖顶上的【伊亚】传统住区。伊亚拥有圣托里
尼岛最壮丽的景色，风景如画的道路一侧是悬崖，而另一侧则是大
海，通往这座迷人的小镇。

餐食 住宿早餐、午餐、晚餐 4* Rose Bay or similar

第8天第8天 圣托里尼  (飞往)  雅典

早餐后，自由活动。可以在这岛上逛逛。

乘搭内陆航班飞往雅典。

抵达雅典后，接送去晚餐和办理酒店入住手续。

餐食 住宿早餐、午餐、晚餐 4* Zafolia or similar
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DAY 1DAY 1 S in g a p o r e  / K u a la  L u m p u r  (F L IG H T ) A t h e n s
Meal on board

DAY 10DAY 10 A r r iv e  H o m e  S w e e t  H o m e
Meal on Board

DAY 9DAY 9 D e p a r t  A t h e n s  (FLIGHT) S in g a p o r e /K u a la  L u m p u r
Hotel Breakfast

10DAY 7NIGHT 10DAY 7NIGHT GREECE - MYKONOS - SANTORINIGREECE - MYKONOS - SANTORINI

Arrival by morning flight, meet our tour representative transfer to Athens city 
center for Orientation Tour: Constitution Square, House Of Parliament, Na-
tional Library, Tour of Acropolis (Parthenon, Erechthion, Propylea), then visit 
Hadrian’s Arch and theTemple of Olympian Zeus, Panathenaic Stadium (short 
photo stop).

Transfer to Plaka for lunch at the local restaurant “OIONOS” and walking tour 
with some free time,  then drive to visit the New Acropolis Museum.

DAY 2DAY 2 A r r iv e  A t h e n s

Mea l s Lunch / Dinner Ho t e l 4* Zafolia or similar

En-route to Arachova Village is a mountain town and a former municipality in 
the western part of Boeotia, Greece. The shooting place of the famous Korean 
Drama “Descendant of the Sun”.

Dephi Famous oracle of the ancient Greece and was regarded as the center of 
the world. Passing through the fertile plain of Boeotia, crossing the towns of 
Thebes which is connected with the tragedy of king Oedipus - Levadia and Ara-
chova we will arrive at Delphi – the Omphalos (Navel of Earth). On the slopes 
of Mount Parnassus, in a landscape of unparalleled beauty and majesty, lie the 
ruins of the Sanctuary of Apollo Pythius. 

DAY 3DAY 3 A th e n s  (2hrs) D e lp h i  (3.5hrs) K a la m b a k a

Mea l s Breakfast / Lunch / Dinner Ho t e l 4* Grand Meteora or similar

Depart for visit Meteora, the UNESCO World Heritage with more than 20 
unique  monasteries built on the rocks (including visit of 2 monasteries).  

Enjoy your lunch at the local restaurant “GR-EAT KOUVELA” and return to Ath-
ens for Chinese dinner at “ASIAN TASTE” or similar and then to your hotel for 
check-in & overnight. 

DAY 4DAY 4 K a la m b a k a  (2.5hrs) M e te o r a  M o n a s t e r y  (2hrs) A th e n s  

Mea l s Breakfast / Lunch / Dinner Ho t e l 4* Zafolia or similar

Early breakfast at the hotel or breakfast boxes for take-away. Transfer from the 
hotel to Rafina Port.
Rafina - Mykonos by Superferry or similar. 
Upon arrival, transfer to your hotel for drop-off luggage  (check-in after 2pm).

Enjoy walking tour (3hrs), including lunch at the local restaurant “PARAPOR-
TIANI” in Mykonos  

Free time at Mykonos town.

Dinner at the local restaurant “NICE N EASY”,  then walk back to your hotel 
for overnight. 

DAY 5DAY 5 A th e n s   (SPEED BOAT / 2.45hrs) M y k o n o s

Mea l s Breakfast / Lunch / Dinner Ho t e l 4* Porto Mykonos or similar

Buffet Breakfast at the hotel & free at own leisure. Transfer to the port of 
Tourlos for embarkation.

Mykonos - Santorini by World Champion Jet or similar.  
Upon arrival at the port of Athinios, meet assist by our representative and 
transfer to the local restaurant 

“ROSEMARI” or similar  for lunch, then to your hotel for check-in. 

Afternoon free at leisure in Santorini.
Depart from the hotel for dinner at the local restaurant “VASSILIKOS” near the 
hotel(on foot) and back to your hotel for overnight.

DAY 6DAY 6 M y k o n o s   (SPEED BOAT / 3hrs) S a n to r in i

Mea l s Breakfast / Lunch / Dinner Ho t e l 4* Rose Bay or similar

Buffet Breakfast at the hotel . 

Enjoy morning private tour to visit the famous Red Beach, Profitis Elias & Pyr-
gos villages with the unique view over the whole island. 

Enjoy lunch at the local restaurant “PYRGOS” or similar and drive to Fira town, 
the capital of Santorini and the heart of the island where you can enjoy some 
free time for stroll around & shopping or take a coffee on the cliff.

Depart from Fira for visit of Oia village, where you can enjoy dinner at the 
local restaurant “KYPRIDA” or similar and then take position for the unique 
sunset photos that made this place famous worldwide.  

(departure times will be changed according to sunset times) 

DAY 7DAY 7 F u ll  D a y  S a n to r in i  &  O ia  S u n s e t  To u r  

Mea l s Breakfast / Lunch / Dinner Ho t e l 4* Rose Bay or similar

Buffet breakfast at hotel & enjoy morning free at own leisure.  

After check-out, transfer to the local restaurant “MARIO” or similar for lunch, 
then to the airport for domestic flight back to Athens.

Upon arrival, transfer to the local restaurant “2MAZI” or similar for a nice fare-
well dinner, then to your hotel in Athens for check-in & overnight. 

DAY 8DAY 8 S a n to r in i  (Domestic Flight) A th e n s

Mea l s Breakfast / Lunch / Dinner Ho t e l 4* Rose Bay or similar
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Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One), 
Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia
Hotline	: +607-334 3388        +6012-782 3788        info@top-one.com.my
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Hotline	: +607-354 6666        info.molek@top-one.com.my
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The product images shown are getting from internet for Illustration purpose only

TRAVEL DOCUMENT
It is passenger’s responsibility to ensure that have a valid international pass-
port at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & 
health certificates if required.
Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance 
to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight 
detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:
1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without 
prior notice. 
2. Every person participating in Top-One Travel’s Tours all travel at his/her 
own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional 
expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport ser-
vices, sickness, weather, strikes, war or other causes.
3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary 
at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods 
or in the event of a force majeure. 
4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://
www.top-one.com.my/more/tnc .
5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

旅游文件旅游文件
护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上（从返程日期计算
起），并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证
申请相关资料。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规：条规：
1.所有行程，膳食，酒店住宿和交通可能会有所更动，依据任何的情况而定，
恕不另行通知。
2.若出现无法预测的特殊情况，特别是旅游旺季期间，第一旅游将保留更改行
程或取消行程的权利。
3.每位参与第一旅游的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的
特殊情况（例如：交通延误/取消，天气，疾病，示威，战争，天灾等），而
引发而外指出问题，第一旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
4.详细条规，请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/
more/tnc。
5.基本成团人数为10人。
6.以上图片仅供参考用途，请以实物为准。
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希腊配套基本条款

1. 所有行程景点以英文讲解为准。

2. 如三人房型，房内第三名住客床褥将以折叠式为准。

3. 马来西亚护照持有者，入境旅游希腊免签90天

4. 餐食安排均为当地特色餐。

GREECE PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:
1. Tours are conducted in English Speaking Tour Guide Services.
2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
3. Malaysian’s Passport not require for Tourist VISA, valid for travel within 90 
days.
4. Meal arrangement based on Local Cuisine. 

Travel Information

Tour Fare and itineraries are subject to change depending 

on each country’s latest Covid-19 policies, local immigration 

policies and safety measures. 

所有行程日期，价格及内容，依据各国2019冠病入境的

最新政策与措施，进而调正。

Covid-19 Related

Currency
Euro
EUR 1.00 = (+/-) MYR 4.55

Time Zone
GMT +3 (5hours behind Malaysia Time)

Phone Code
+30

Weather	
Spring 	 (Apr - Jun)	 11°C	 -	 31°C
Summer 	 (Jul - Aug)	 21°C	 -	 33°C
Autumn	 (Sep - Oct) 	 15°C	 -	 29°C
Winter 	 (Nov - Mar) 	 7  °C	 -	 20°C


